
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Diviaky nad Nitricou 

konaného dňa 27.06.2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny ( príloha č.1) 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesenia 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za II. polrok ZŠ s MŠ 

4. Vyhodnotenie Plánu aktivít za II. polrok v školskom roku 2021/2022 

5. Rôzne, diskusia 

6. Návrh uznesenia, záver 

K bodu 1 Predseda Rady školy ( ďalej len RŠ) privítala členov RŠ, oboznámila 

s programom zasadnutia. Zapisovateľom zápisnice je p Mišejová ( členka RŠ). 

 

K bodu 2 Predseda RŠ skontrolovala uznesenie z predchádzajúceho zasadnutia RŠ. 

Všetky body spojené s plánovanými aktivitami boli splnené. 

 

K bodu 3 a 4  Predseda RŠ vyzvala riaditeľku ZŠ s MŠ Diviaky nad Nitricou k prezentovaniu 

správy výchovno – vzdelávacej časti ( ďalej len VVČ) za II. polrok. P. riaditeľka uviedla, že 

správa VVČ sa predkladá na jeseň po ukončení školského roka a škola nemá vypracovaný Plán 

aktivít, ktorý nieje povinnou dokumentáciou. Aktivity a úlohy v danom mesiaci sa plánujú na 

pracovných poradách. 

Riaditeľka školy predložila RŠ - Návrhy na počty žiakov v školskom roku 2022/2023  

(príloha č.2). Oboznámila členov RŠ, že ročníky ukončilo všetkých 155 žiakov, 1 žiak študujúci 

v zahraničí bude absolvovať na žiadosť rodičov komisionálne skúšky 19.7.2022 za 8 ročník. 

Ďalej informovala, že 15 žiakov 2.stupňa malo čisté jednotky na vysvedčení, s vyznamenaním 

prospelo 46 žiakov 2. stupňa a priemerná známka je 1,64. Z výchovných opatrení bolo 

udelených 56 pochvál triednym učiteľom, 12 riaditeľkou školy, 2 napomenutia triednym 

učiteľom, 2 pokarhania triednym učiteľom,1 riaditeľkou školy. Vymeškaných hodín v danom 

školskom roku bolo 9904, priemer na žiaka 63,9, čo riaditeľka vnímala ako mierne zlepšenie. 

Ďalej riaditeľka ZŠ s MŠ uviedla, že: 



 Plnenie iŠkVP a výchovného programu, personálne kapacity, priestorové 

podmienky boli v súlade s finančnými prostriedkami; 

 nový iŠkVP bol schválený v súlade s legislatívnymi zmenami a znížením 

byrokracie; 

 zmeny v nariadeniach Ministerstva školstva, otváranie trhu s učebnicami 

vytváranie nových možnosti v projektových dotáciách, inklúzie – to všetko 

ovplyvňovalo iŠkVP, ktorý sa prispôsobil novým podmienkam; 

 realizované aktivity boli v súlade s víziou školy; 

 úspešné výsledky T9 a T5, úspechy žiakov v súťažiach odzrkadľujú vysokú 

odbornosť vyučujúcich a súlad s obsahom ŠVP; 

 inkluzívny tím pozostával zo 4 asistentoch učiteľa, 1 špeciálneho pedagóga 

a výchovného poradcu pomáhal adaptácii žiakov ŠVVP; 

 s prekonávaním bariér pri  práci s technikou pomáhal školský digitálny 

koordinátor s 50% úväzkom; 

 vďaka projektu- Školy, ktoré menia svet vznikla aktívnejšia spolupráca školy 

a rodiny, inovovali sa triedne RZ a spolu so žiakmi pripravili 0-tý ročník Dňa 

rodiny, ktorý bol veľmi úspešný; 

 ŠKD má 2 oddelenia, ktoré sú zastabilizované, zakúpil sa nový nábytok v triede, 

vytvoril sa priestor pre rekreačno – oddychovú časť pre deti; 

 v MŠ sa rekonštruuje kuchyňa, je treba pripraviť skladové priestory, revízie, 

ktoré by mal realizovať zriaďovateľ; 

 vo vchode MŠ bola nainštalovaná informačná tabuľa, ktorá zjednodušila 

aktuálne informácie o chode MŠ; 

 v exteriéry MŠ boli zabudované športové fit stroje; 

 deti z MŠ sa verejne prezentovali na obecných oslavách Dňa matiek a Dňa 

otcov. 

Riaditeľka podrobne informovala o úspešných aj menej úspešných projektoch. Škola plní 

projekty, na ktoré získala sumu prevyšujúcu 70 000€. Ďalej informovala členov RŠ o aktivitách 

v letných mesiacoch. Uviedla, že plánuje výmenu radiátorov a úpravu stien v 4 triedach ZŠ. 

ŠKD a Letná škola bude prebiehať 2 týždne. Materská škola uskutoční - Noc v materskej 

škole, ktorej sa zúčastnia lúčiaci sa predškoláci. Prevádzka v MŠ bude trvať 1 mesiac na 

prelome júl – august. 



K bodu 5 Predseda RŠ vyzvala členov RŠ k diskusii. 

Člen RŠ sa informoval o zbere plastových štupľov, ktorý naďalej v škole prebieha.  

P. Vaňová (členka RŠ za MŠ) sa informovala, či v novom školskom roku bude možnosť 

zakúpenia desiaty v ŠJ. Riaditeľka uviedla, že pre personálne kapacity nebude možné desiatu 

zakúpiť v ŠJ. Problematiku vysokého tepla v budove MŠ hlavne v letných mesiacoch 

v budúcnosti bude nutné riešiť. Východisko vidia v zateplení budovy a podania projektu 

z fondu obnovy 2022/2023.  

 

K bodu 6 Návrh na uznesenie 

 

 Rada školy berie na vedomie: 

 Počty žiakov 2022/2023; 

 ukončenie, úspešnosť/ neúspešnosť  žiakov v šk.r. 2021/2022; 

 plnenie iŠkVP a výchovného programu ŠKD; 

 aktivity a úspechy žiakov v súťažiach; 

 výsledky T9 a T5; 

 prebiehajúce projekty; 

 info o MŠ – rekonštrukcia, chod v MŠ v letných mesiacoch, aktivity v MŠ; 

 celkovú organizáciu letných prázdnin ZŠ s MŠ Diviaky nad Nitricou. 

Prílohy 

1. Prezenčná listina 

2. Návrhy na počty žiakov a tried v školskom roku 2022/2023 

 

P. Laššáková poďakovala Mgr. Paulďurovej za informácie a všetkým za účasť na zasadnutí RŠ. 

Zápisnicu vyhotovila: Iveta Mišejová      .................................. 

Zápisnicu overil: PaedDr. Darina Laššáková  ................................. 

 


